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Cena 3 din 

A Skupne strokovne službe SIS 
Sedanja oblika in stopnja organiziranosti ne ustreza več in je tudi samoupravno nesprejemljiva — O ustanovitvi 

skupnosti strokovnih služb bodaže v kratkem odločale skupščine samoupravnih interesnih skupnosti 

Sneg, sneg, sneg . . . 2e dolgo ga ni bilo toliko za novo leto kot ob 
koncu leta 1976. Seveda pa so se ga najbolj razveselili otroci, zlasti 
tisti, ki jim je dedek Mraz prinesel sanke ali smučke. In sedaj se 
veselo spuščajo po pobočjih. 

Že dobro leto razmišljajo v 
samoupravnih interesnih skup-
nostih o nujnosti ustanovitve 
skupnih strokovnih služb teh 
skupnosti. 

Ves sistem povezovanja dele-
gatov in delegacij, ki se iz vseh 
temeljnih organizacij združe-
nega dela in krajevnih skupnosti 
srečujejo v skupščinah samo-
upravnih interesnih skupnosti 
in s tem omogočajo, kar naj-
boljšo in najhitrejšo povezanost 
samoupravnih interesov na vseh 
ravneh in na vseh področjih — 
ne samo družbenih dejavnostih 
— v skladno delujočo celoto, 
narekuje, da se tudi strokovne 
službe medsebojno povezujejo, 
dopolnjujejo in težijo k učinko-
vitemu in smotrno racional-
nemu delovanju. Zato sta štab 
za družbeno politično načrto-
vanje pri izvršnem svetu občine 
in koordinacijski odbor za druž-
bene dejavnosti sklicala posve-

Problemi dogovarjanja o skupni porabi 
Zbor združenega dela naše občinske skupščine je dal soglasje za uporabo večjih prihod-
kov SIS za pokritje obveznosti, za financiranje dopolnilnih programov, za valorizacijo 

osebnih dohodkov jn za naložbe 
Ker se dogovarjanje o skupni po-

rabi razteza na ves slovenski prostor, 
ker poteka na relacijah občina - re-
gije - republika za vse samoupravne 
interesne skupnosti, je to dogovarja-
nje izredno naporno in dolgotrajno. 

Naša občina spada med tiste, žal, 
vse bolj redke slovenske občine, ki 
uživajo status razvite občinske skup-
nosti. Za nas načelo solidarnosti ni 
zgolj formalnost, ampak nam pri-
naša konkretne finančne posledice, 
v nekaterih primerih tako globoke, 
da nismo sposobni financirati mini-
malnih programov nekaterih občin-
skih samoupravnih interesnih skup-
nosti (otroško varstvo, osnovno 
šolstvo, kultura, zdravstvo). Solidar-
nost, ki je bila zgrajena na pavšaliz-
mu in avtomatizmu, ne pa na real-
nih standardih in je večkrat stvar 
subjektivne presoje, je destimulativ-
na in mestoma nesamoupravna, saj 
vnaša v slovenski prostor več škode 
kot koristi. 

Popolno nezaupnico je dobil 
tak sistem solidarnosti ob pre-
gledu sredstev za valorizacijo 
skupne porabe spričo poveča-
nja življenjskih stroškov in dru-
gih objektivnih podražitev, ko 
se je izkazalo, da j e večina do-
polnjevanih občin našla sred-
stva že pred uradnim sporoči-
lom o dovoljeni valorizaciji, 

medtem ko se nekatere tako 
imenovane razvite občine ote-
pajo z velikimi težavami, kje in 
kako dobiti sredstva. 

Resolucijska opredelitev, da 
se sme skupna poraba gibati 10 
odstotkov počasneje od rasti 
družbenega proizvoda v SRS, v 
praksi pomeni, da je vsa poraba 
družbenih dejavnosti 60 sloven-
skih občin v okviru enakih de-
lovnih in razvojnih možnosti ne 
glede na potrebe in interese 
združenega dela posamezne ob-
činske družbene skupnosti. 
Takšno po sili omejevanje raz-, 
voja družbenih dejavnosti, zlasti 
v hitro razvijajočih se občinah, 
ustvarja absurdno situacijo, ki 
je v popolnem protislovju z do-
govorom o enakomernem in 
skladnem razvoju vseh družbe-
noekonomskih dejavnikov v ob-
čini. Ni pa potrebno posebej 
poudarjati in dokazovati, da se 
spričo tolikšnih omejevanj po-
ložaj družbenih dejavnosti iz 
leta v leto slabša. 

Ker beležimo v lanskem letu 
večjo rast bruto OD v gospodar-

stvu in višjo stopnjo zaposlo-
vanja kot smo se dogovorili, so 
pri posameznih interesnih skup-
nostih večji prihodki sredstev, 
kot smo jih načrtovali v začet-
ku lanskega leta. Na zadnji seji 
skupščine je bilo zato predlaga-
no zboru združenega dela ob-
činske skupščine, naj da sogla-
sje za uporabo teh sredstev za 
pokritje obveznosti in za finan-
ciranje dopolnilnih programov 
posamezne samoupravne inte-
resne skupnosti, za valorizacijo 
OD in za naložbe v otroško var-
stvo, šolstvo in zdravstvo. Zbor 
združenega dela je potrebno 
soglasje k temu predlogu tudi 
dal. 

to vanje o tej problematiki, ki so 
se je udeležili predstavniki vseh 
samoupravnih interesnih skup-
nosti, občinskih in družbeno 
političnih organizacij, občinske 
skupščine in izvršnega sveta. 

Posvetovanje je nedvoumno 
potrdilo naslednje: 

Strokovne službe samouprav-
nih interesnih skupnosti spre-
jemajo nase vse bolj odgovorne 
in pomembne naloge od svojih 

Priznanja 
Podeljena so bila za doseže-
ne uspehe na področju 

SLO in novatorstva 
Predsednik skupščine Občine 
Velenje, Nestl Žgank, je na zad-
nji seji vseh treh zborov velenj-
ske občinske skupščine podelil 
priznanja republiškega sekreta-
riata za ljudsko obrambo in pri-
znanja komisije za inovacije. 
Priznanja republiškega sekreta-
riata za ljudsko obrambo so 
prejeli rudarsko elektroenerget-
ski kombinat, tovarna gospo-
dinjske opreme Gorenje, odbor 
za splošni ljudski odpor in druž-
beno samozaščito Galip Šo-
štanj, ravnateljica osnovne šole 
Anton Aškerc Cveta Pušnik in 
načelnik občinskega štaba za ci-
vilno zaščito Milan Pavlovič. 
,Marjeta Zidaiičf Stane Zorko, 
inž. Alojz Jevšenak in inž. Pod-
goršek pa so prejeli priznanja za 
dosežke na področju inovacij-
ske dejavnosti. 

V drugi polovici tedna bo-
do delne razjasnitve, padavin 
ne bo več. Dnevne tempera-
ture bodo okoli nič stopinj, 
nočne pa ponekod do —10 
stopinj. 

Ocena dela kluba samoupravljalcev 
Razgibano družbenopolitično izobraževanje — Uspela 
razprava o dohodkovnih odnosih — Posebna pozornost 

uresničevanju vsebine zakona o združenem delu 

Na seji, ki jo je imel izvršni odbor 
kluba samoupravljalcev konec de-
cembra, so obravnavali dosedanje 
delo kluba. Izvršni odbor kluba je v 
celoti potrdil poročilo o njegovem 
delu v preteklem letu z ugotovit-
vami, da je bilo delovanje kluba v 
tem obdobju uspešno, saj je bilo 
preko delavske univerze izvedenih 
preko 10 različnih izobraževalnih 
oblik družbenopolitičnega izobraže-
vanja za delegate - samoupravljalce. 
Organizirana je bila razprava na 
temo ..dohodkovni odnosi", ki se je 
je udeležilo večje število strokovnja-
kov iz naše občine s tega področja, 
razpravi pa je prisostvoval tudi Stje-
pan Šanbert iz Ljubljane, ki je bil 
nad razpravo navdušen in je dal po-
budo za še nadaljne organiziranje 
takšnih in podobnih razprav. 

Nadalje j e izvršnr»dbor kluba ob-
ravnav®! osnutek programa dela za a\®l osi 

leto 1977 pri čemer je dal poudarek 
družbenopolitičnemu izobraževanju 
s pripombo, da bo potrebno v 
bodoče zagotoviti boljšo Udeležbo 
na seminarjih, za dosego česar bodo 
odgovorni v delovnih sredinah mora-
li storiti več, še posebej zaradi tega, 
ker delovne organizacije , odvajajo 
sredstva za izobraževanje, ne zago-
tavljajo pa udeležbe. Pri izobraže-
vanju bo glavna naloga kluba v pri-
hodnjem obdobju organiziranje jav-
nih razprav na različne teme s ciljem 
izvajanja zakona o združenem delu v 
praksi, kakor tudi povezava z ostali-
mi klubi in društvi pri čemer pa ni-
kakor ne smemo pozabiti na geslo: 
„Iz prakse samoupravljanja, za 
prakso samoupravljanja", ki je krasi-
lo dvorano na ustanovni skupščini 
kluba, k i je bila 20. junija 1976. 

T. HLADIN 

skupščin in izvršilnih odborov, 
zato je sedanja oblika in stopnja 
organiziranosti - teh služb ne-
ustrezna in samoupravno ne-
sprejemljiva. 

Na vsak način je potrebno 
preprečiti pojave pomanjklji-
vega informiranja združenega 
dela o vseh oblikah delovanja, 
dogovarjanja in sklepanja o 
skupnih interesnih, ki se ne 
smejo osredotočiti v odločanje 
v ozkem krogu sodelujočih. 

Ves koncept nove organi-
zacije mora biti dovolj tehten, 
argumentiran s konkretnimi 
ugotovitvami sedanjega stanja, z 
rešitvami za prihodnje in pod-
prt s konkretnimi dejstvi o ra-
cionalnosti ter oprt na zrelo po-
litično presojo. Ta pa mora 
izražati interese vsake interesne 

skupnosti, pa tudi interese in 
potrebe drugih. 

Upoštevajoč samoupravno vlogo 
interesnih skupnosti, skozi katere 
delovni ljudje upravljajo in uresniču-
jejo družbene zadeve, se moramo 
kar najhitreje sporazumeti o takšnih 
rešitvah organiziranja strokovnih 
služb samoupravnih interesnih skup-
nosti, ki bodo sprejemljiva, če že ne 
za vse pa vsaj za večino. 

Udeleženci posveta so ob koncu 
plodne razprave imenovali odbor, ki 
naj znova opredeli vlogo in pomen 
strokovnih služb samoupravnih inte-
resnih skupnosti, konkretizira njiho-
vo samoupravno organiziranost in 
družbeni status ter nakaže nove ob-
like organiziranosti. Dogovoijeno je 
bilo, da bo celotno gradivo, to je 
projekt organizacije, družbeni dogo-
vor o ustanovitvi samoupravnih inte-
resnih skupnosti in samoupravni 
sporazum poslan samoupravnim 
interesnim skupnostim že do konca 
tega meseca, skupščine pa se bodo 
odločale o njih že v kratkem. 

B. ZAKOŠEK 

5 Enotnost in sodelovanje vseh \ 
X Izjava predsednika skupščine občine Velenje Nestla £ 
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Zganka ob novem letu 

Letošnje leto je bilo za občino Velenje uspešno, čeprav 
moram obenem povedati, da nismo izpolnili vseh nalog, ki 
smo jih začrtali v naših planih. Zdi se mi pomembno, da ob 
koncu leta, ko podajamo obračun našega dela, spregovorim 
o najpomembnejših nalogah v prihodnjem letu. 

Ze takoj na začetku bomo morali začeti z angažirano 
politično akcijo in v njo vključiti slehernega proizvajalca in 
vsakega občana, kajti v vseh naših prizadevanjih je važno, da 
vsi sodelujemo. Naša dosedanja praksa v Velenju je vselej 
pokazala, da smo ofgromno dosegli takrat, ko smo bili enot-
ni. Predvsem bomo morali v praksi dosledno uveljaviti dolo-
čila zakona o združenem delu in dosledneje izvrševati naloge 
in cilje iz razvojnega programa občine Velenje. 

Intenzivno bomo morali nadaljevati z izgradnjo otroških 
vrtcev, dokončati gradnjo IV. osnovne šole P Velenju, pričeti 
graditi novo cesto, ki jo imenujemo „Šaleška magistrata", 
zgraditi bomo morali dijaški dom, hotel in še marsikaj druge-
ga. Predvsem pa bomo morali nadaljevati izgradnjo zdravst-
venih objektov v Topolšici. 

Skratka, pred nami je tudi v novem 1977. letu veliko 
nalog, ki jih bomo lahko uspešno opravili, če bomo v naši 
dolini enotni in če se bomo za izpolnitev vseh dogovorjenih 
nalog tudi vsi borili. 

Delovnim ljudem in občanom velenjske občine želim sreč-
V no in zadovoljno novo leto 1977. I 

Za še uspešnejše delo 
Številne manifestacije ob 40-letnici ustanovitve Komuni-

stične partije Slovenije 

Mnoge je privabil na čakanje novega leta v Rdeči dvorani v Velenju 
tudi Mija Aleksič. Vendar pa znani Cule ni spravljal ljudi le v smeh, 
ampak je pokazal, da se zna tudi dobro zavrteti ob slovenskih 
vlzah. 

Tik pred iztekom leta 1976 
je ' organiziral komite občinske 
konference ZKS Velenje semi-
nar za sekretaije osnovnih orga-
nizacij ZK. Seminar je bil za-
stavljen tako, da so sekretarji 
OO ZK razpravljali o delu ko-
misij, ki delujejo pri občinski 
konferenci ali pri komiteju in 
podali svoje pripombe in pred-
loge, da bi delo celotne Zveze 
komunistov steklo v prihodnje 
še bolje ob polnejšem delovanju 
strokovnih teles. 

V ospredju so bila predvsem 
vprašanja, o katerih teče beseda 
v komisiji za ekonomska vpraša-
nja. Ta komisija namreč pri-. 
pravlja oceno uresničevanja za-
kona o združenem delu in po-
glabljanja samoupravnih odno-
sov v naši občini za prihodnjo 
sejo občinske konference, ki 
naj bi še v mesecu januaiju 
opredelila naloge za nadaljno 
akcijo Zveze komunistov. Na 
tem področju je še cela vrsta 
odprtih vprašanj, predvsem 
kako povečati gospodarske re-
zultate v občini, kako povečati 

produktivnost dela in s tem v 
zvezi kako nagrajevati v večji 
odvisnosti od rezultatov vlože-
nega dela, kako pospešiti delo-
vanje samoupravnih interesnih 
skupnosti, kako urejati med-
sebojne dohodkovne odnose, 
kako skupno razreševati odprta 
kadrovska vprašanja, kako zago-
toviti, da bodo o rezultatih svo-
jega dela odločali delavci itd. 

Posebno pozornost so sekre-
tarji posvetili programu mani-
festacij ob 40-letnici ustanovit-, 
ve Zveze komunistov Slovenije. 
Ob tem velikem jubileju bodo v 
vsaki osnovni organizaciji ZK 
pripravili svoj-program v času 
od 1. marca do 25. maja, da bi 
kar najbolj svečano osvetlili 
zgodovinsko pomembnost odlo-
čitev komunistov pred 40. leti, 
saj je ravno ta Zveza komuni-
stov izpeljala revolucionarne 
spremembe v slovenski družbi 
in je vedno na čelu boja za uve-
ljavitev zgodovinskih dolgoroč-
nih interesov delavskega razre-
da. 

Š. DOLEJŠI 
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Zbor delavcev — svet delovne organizacije 
Center za informiranje, propagando in 
založništvo, s p.o. Velenje 

objavlja 
prosto delovno mesto 

ADMINISTRATORJA - BLAGAJNIKA 
za določen čas — nadomeščanje delavke v času po-
rodniškega dopusta 

Pogoji za zasedbo delovnega mesta: 
Za administratorja — blagajnika se lahko prijavijo kandidati s 
končano ekonomsko srednjo ali administrativno srednjo šolo 
ter z najmanj tremi leti delovnih izkušenjpri administrativ-
nih in blagajniških poslih. 
Po dogovoru je možna zaposlitev za štiri ure dnevno. 
Osebni dohodek po samoupravnem sporazumu o delitvi 
dohodka in osebnih dohodkov. 
Prošnje s potrebnimi dokazili sprejema Center za informi-
ranje, propagando in založništvo Velenje, 63320'Velenje, 
Titov trg 2, do 22. januarja 1977 

„Da" za družbeni dogovor o razporejanju dohodka 
Predlog družbenega dogovora je sestavni del samoupravnih sporazumov o osnovah planov/azvoja — Nobenih ovir za 

sprejem družbenega dogovora 

Dedek Mraz je tudi pred koncem lanskega leta obiskal otroke pone-
"srečenih rudarjev. Zadnjo nedeljo pred novim letom so na rudarsko 

elektroenergetskem kombinatu Velenje povabili vse otroke in ma-
tere ponesrečenih rudarjev na novoletno srečanje v Delavski klub. 
Zbranim otrokom ter njihovim materam je zaželel srečno novo leto 
predsednik konference sindikata na REK Ivo Kadliček, predstavni-
ki rudnika pa so izročili otrokom darila v vrednosti 1500 dinarjev. 
Otroci pa so se dedku Mrazu oddolžili za poni kolo, smučke in 
druga darila z nekaj pesmicami, ki so mu jih zapeli. 
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Zbor delavcev — svet delovne organizacije 
Center za informiranje, propagando in 
založhištvo, s p.o. Velenje, 

objavlja 
prosto delovno mesto ^ 

STROJEPISKE 
za nedoločen čas s polnim delovnim časom , f 

Pogoji za zasedbo delovnega mesta: I 
— končana administrativna šola ali ekonomska srednja šola | 
— tri leta delovnih izkušenj 
— moralnopolitična neoporečnost 
Poskusno delo traja 3 mesece. 
Osebni dohodek v skladu s samoupravnim sporazumom o | 
delitvi dohodka in osebnih dohodkov. 
Nastop službe takoj! 
Kandidati za zasedbo delovnega mesta naj pošljejo prošnje s i 
potrebnimi dokazili na Center za informiranje, propagando | 
in založništvo Velenje, 63320 Velenje, Titov trg 2 do 22. | 
januarja 1977. , 
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Predlog družbenega dogovora 
o razporejanju dohodka v letu 
1977, ki so ga prejeli vsi delovni 
ljudje v občini in vse krajevne 
skupnosti, je obravnavala in 
sklepala o njem tudi občinska 
skupščina na seji skupščine 27. 
12. 76., kot ena izmed udele-
ženk oziroma podpisnic tega 
dogovora. Družbeni dogovor je 
bil pred tem že v razpravi v vseh 
TOZD, krajevnih skupnostih in 
samoupravnih interesnih skup-
nostih. 

Predlog je kolektivno delo 
izredno širokega kroga sodelu-
jočih: vseh koordinacijskih od-
borov, izVršilnih odborov SIS, 
izvršnega sveta, predsedstva 
SZDL, komisij pri občinskem 
sindikalnem svetu; izvedeni so 
bih številni seminarji, posveti, 
skupni dogovori s predstavniki 
TOZD in še vrsta drugih oblik 
konzultacij z namenom, da v 
vseh fazah dogovarjanja sodelu-
je in kreativno soodloča najširša 
fronta našega-združenega dela. 
Družbeni dogovor o razporeja-
nju dohodka obravnava vse tri 
oblike porabe — osebno, skup-
no in splošno — vse z vidika 
integritete porabe, ki mora biti 
skladna z , rastjo družbenega 
proizvoda in z vidika načela, da 
ni pravic v združenem delu brez 
obveznosti in dolžnosti ter tudi 
ne brez odgovornosti. Vpraša-
nje odgovornosti pa je posebej 
obravnavano v IX. poglavju tega 
dogovora. „Predlog družbenega 
dogovora je v svojem bistvu in 
pomenu samo sestavni del sa-
moupravnih sporazumov o 
osnovah planov razvoja TOZD, 

, Sklepna prireditev 
Na osnovni šoli Miha Pintar 
Toledo Velenje ob prazno-
vanju 100-letnice Cankarje-

vega rojstva 

Praznovanje 100-letnice Can-
karjevega rojstva smo na naši 
šoli sklenili s posebno priredit-
vijo. Učenci so vse leto tekmo-
vali za Cankarjevo bralno znač-
ko. Na tej prireditvi smo podeli-
li 191-tim bralcem Cankarjevih 
del Cankarjevo bralno značko. 
Ob tej priložnosti smo na našo 
šolo povabili predstavnike kra-
jevne skupnosti, občane in mla-
dega slovenskega pisatelja in 
dramatika Toneta Partljiča, 
dobrega poznavalca Cankarjevih 
del. Učenci so pripravili krajši 
izbor dramatikove proze na 
temo Cankarjeve mladosti in 
domovine. Pevski zbor na šoli je 
pripravil za to priložnost pesem 
„V spomin Cankarju". 

Prireditev smo popestrili še s 
kratkim filmom o Cankarjevi 
življenjski poti inodlomkih iz 
nekaterih njegovih odrskih del. 
V avli šole smo pripravili tudi 
.razstavo Cankarjevih del in 
likovnih izdelkov učencev. 

LILIGORŠEK, 

Srečanje 
z mladimi vojaki 

*-»c-ic-»c-K-»(-tc-»c-»c-)c-»(-»c-»cK-K-K-»c-»c-»c-»c-»K-»c-»c-)c * Slišali smo marsikaj novega 

I 
N A R O Č N I K O M NAŠEGA ČASA 

Od 1. januarja 1977 velja nov cenik plačanih objav. Spričo 
stalnega zviševanja stroškov, ki jih imamo z izdajo našega doma-
čega tednika, smo morali zvišati tudi naše cene. 

V stolpcu, širokem 4,5 centimetre, velja 1 cm reklamnega 
oglasa, razpisa, obvestila oziroma druge objave odslej 8 0 dinarjev. 

Za male oglase je osnovna cena do 10 besed 35 dinarjev, vsaka 
nadaljnja beseda stane 3 dinarje, pribitek za „naslov v upravi" pa 
je 10 dinarjev. 

Za objave, naročene po zaključku redakcije lista zaračunamo 
dodatne stroške, najmanj pa 30 dinarjev. 

Zasebni naročniki „Našega časa" s plačano celoletno 
naročnino pa imajo: 
- pri malih oglasih 20 % popusta, 
- pri uokvirjenih osmrtnicah in zahvalah pa 50 % popusta. 

CENTER ZA INFORMIRANJE, PROPAGANDO 
IN ZALOŽNIŠTVO VELENJE 

• /####/#/######/##/#####/ / /#########/ /#/#• 

V počastitev 35-letnice naše 
JLA smo imeli na osnovni šoli 
Miha Pintar - Toledo v Velenju 
srečanje z mladimi vojaki celj-
ske garnizije. Bili so iz Zagreba, 
Ormoža, Kosova. Med drugim 
so nam pripovedovali .o življe-
nju v JLA. 

Učenci smo jim zastavljali 
vprašanja in radi so nam nanje 
odgovarjali. Po televiziji smo si 
ogledali tudi magnetoskopski 
posnetek manevrov naše vojske 
v zadnjih letih in film o tovarišu 
Titu. Srečanje je bilo zanimivo, 
slišali smo marsikaj novega, pa 
tudi vedrega razpoloženja ni 
manjkalo. 

DONATA OSTROVRŠNIK 

OZD in ŠOZD, planov razvoja 
in dejavnosti SIS, družbenih de-
javnosti in gospodarstva, KS in 
občinske skupnosti kot celote. 
Poudariti velja, da smo težili 
oblikovati takšen družbeni do-
govor, ki bi tako po strukturi 
kot vsebini usklajeval vse odno-
se, ki zadevajo razporejanje do-
hodka, ki ima svojo osnovo v 
ustavi SRS in v zakonu o zdru-
ženem delu," je na seji skupšči-
ne poudaril podpredsednik IS 
občine Lado Zakošek in nada-
ljeval: „Takšen predlog družbe-
nega dogovora kot je, je neke 
vrste kombinacija med samo-
upravnim sporazumom in druž-
benim dogovorom, vendar je to 
še vedno družbeni dogovor, ker 
ureja tudi vprašanja splošnega 
pomena, to je financiranje splo-
šne in skupne porabe, naložbe v 
družbene dejavnosti, štipendira-
nje, sofinanciranje dejavnosti 
krajevnih skupnosti idr., poleg 
nekaterih konkretnih odnosom 
o delitvi OD, ki bi bili sicer le v 
interesu TOZD in t»rej predmet 
samoupravnega sporazuma. 
Upoštevajoč, da je ena temelj-,. 
nih pravic delavcev v združe-
nem delu, da razporejajo in de-
lijo dohodek in da ta dohodek 
povezuje med seboj pogojene in 
odvisne dele združenega dela, 
da postane na tej osnovi doho-
dek osnova in vir samoupravne 
integracije združenega dela, 
smo sodih, da je pravilno izhaja-
nje družbenega dogovora iz ce-
lovite materialne osnove, ki 
omogoča delavcem v združe-
nem delu uresničevati svoje de-
lovne, življenjske, osebne, druž-
bene in skupne potrebe. Torej 
odločanje o osebni, skupni in 
splošni porabi." , 

Predlog družbenega dogovora 
o razporejanju dohodka so de-
legati na seji skupščine potrdili. 
Dogovorjeno je bilo, da bo 
čistopis predloga pripravljen do 
sredine tega meseca, kbnec 
meseca pa naj bi ga odgovorni 
dejavniki tudi podpisali. Kljub 
temu da bo financiranje družbe-
nih dejavnosti v prvem polletju 

1977 urejal zakon o začasnem 
financiranju, meni štab za druž-
beno planiranje pri izvršnem 
svetu in koordinacijski odbor za 
družbeno dogovarjanje, da ni 
nobenih objektivnih ovir, da ne 
bi sprejeli družbeni dogovor o 
razporejanju dohodka za leto 
1977. 

Podobno kot lani je tudi letos večina Velenjčanov, če odštejemo 
tiste, ki so ostali doma pted televizorji, preživela silvestrsko noč v 
Rdeči dvorani. Kar 1500 jih je v tem novem objektu pričakalo 
novo leto. Sodeč po veselem razpoloženju, ki je trajalo do četrte, 
pete ure zjutraj, ni bilo posameznika, ki bi mu bilo žal, daje odštel 
dvesto dinaijev za silvestrovanje v Rdeči dvorani. Za to je poskrbel 
organizator Rdeča dvorana, ki je imela resnično srečo pri izbiri 
ansamblov (Fantje treh dolin in New swing kvartet z Otom Pestner-
jem), ki so z igranjem pošteno prepotili vse. Silvestrovanje v Rdeči 
dvorani pa je tudi pokazalo, da Velenjčani nismo le strastni pivci 
alkoholnih pijač, ampak da radi segamo tudi po drugih pijačah. 
Okrog četrte ure zjutraj namreč v Rdeči dvorani tudi za tisočaka 
nisi mogel dobiti niti kozarčka brezalkoholne tekočine, razen -
navadne vode. 

/o ljubljanska banka 

ne samo v prvih januarskih dneh, 
kadarkoli lahko pripišete obresti za minulo leto 

Vsakdo, ki varčuje, gotovo dokaj do-
bro pozna vse načine obračunavanja 
obresti, višino obrestnih mer za različ-
ne oblike varčevanja in prav gotovo 
tudi pozna ugodnosti, ki jih Dtinaša 

varčevanje pri Ljubljanski banki. Kljub 
temu smo se odločili, da vas na krat-
ko seznanimo z obrestnimi merami, po 
katerih banka varčevalcem obraču-
nava obresti od vloženih sredstev. 

Dinarska in devi2na sredstva ob-
čanov obrestuje ljubljanska ban-
ka po obrestni meri: 

7,5% letno za vloge na vpogled, 

9% letno za vloge, vezane na 

12 mesecev, 

13 % letno za vloge, vezane na 

24 mesecev. 

Če se odločite za vezavo sredstev, 
vam le-ta prinašajo večje obresti, kar 
vam daje več možnosti za zadovolji-
tev vaših potreb in uresničitev vaših 
želja. Pri sredstvih na deviznih hranilnih 
računih obračunavamo vse obresti v 
tuji valuti. 

V Ljubljanski banki vodimo dinar-
ske in devizne hranilne vloge ob-
čanov v elektronskem računskem 
cetru, zato lahko hitro in natančno 
izračunamo vse obresti od vloženih 
sredstev naših varčevalcev. 
Vsi podatki o obračunanih obre-
stih za minulo leto so shranjeni v 
elektronskem spominu in vam jih v 
banki lahko avtomatično prepiše-
mo katerikoli dan v letu enako na-
tančno in zanesljivo kot v prvih 
dneh po novem letu. 

Vsako leto opažamo, da se v prvih 
januarskih dneh zglasi pri ban-
čnem okencu znatno več obča-
nov kot običajno, ker želijo, da bi 
jim v banki na hranilne knjižice pri-
pisali letne obresti. 

Dolge vrste čakajočih so za delav-
c e banke in za občane neprijetne, 
zato vam svetujemo, da s pripisom 
obresti počakate nekaj dni, saj 
vam bomo v banki natančno in 
zanesljivo vpisali obresti ob prvem 
vašem Obisku. 

Mimogrede še tole dobro novico, ki 
vam morda še ni znana! Tudi sred-
stva na vašem tekočem računu obre-
stuje banka po enaki obrestni meri 
kot hranilne vloge na vpogled, to ie 
po 7,5% letno. 
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Nove zmage v letu 1976 
Občina Velenje je dosegla v 

zadnjih letih razvoj, kakršnega 
je le malokatero področje pri 
nas. Pomemben vpliv na dose-
danji razvoj Šaleške doline so 
imeli in imajo še posebej - di-
namičen razvoj gospodarstva, 
velika ustvaijalna pripravljenost 
občanov, prostovoljno delo ter 
solidarnost. 

V skupni mozaik hotenj 
enotnosti in odločnosti naših 
delovnih ljudi in občanov je tu-
di v letu 1976 občina Velenje 
vgradila nove zmage. Dosegli 
smo nove uspehe pri razreše-
vanju problemov na negospo-
darskem področju, vseh je pre-
več, da bi jih naštevali, dobili 
smo novo višjo šolo, ki izpriču-
je želje, da bi izobraževanje kar 
najbolj približali delu itd. Več 
sto družin se je vselilo v nova 
stanovanja. 

Skozi vsa leta delo spreminja 
podobo Šaleške doline, delo ji 
je zagotovilo uspeh, delo ji za-
gotavlja nadaljnji razvoj. In prav 
delo zagotavlja visok družbeni 
standard, kakršnega imamo pre-
bivalci Šaleške doline. 

Za prizadevanja za boljše de-
lo in gospodaijenje, kar pogoju-
je vsesplošni napredek, sta v le-
tu 1976 značilna pomembna 
dosežka obeh naših največjih 
delovnih skupnosti - rudarsko 
elektroenergetskega kombinata 
Velenje in tovarne gospodinjske 
opreme Gorenje Velenje. 
- Velenjski rudarji so 26. de-

cembra z izkopom 4,350.000 
ton lignita izpolnili osnovni let-
ni proizvodni načrt za leto 
1976. Od ponedeljkove popol-
danske izmene naprej pa so bili 
velenjski rudarji boj za dodat-
nih 50.000 ton lignita. In so 
uspeli. Leto 1976 so sklenili z 
rekordnim izkopom 4,4 milijo-
ne ton lignita, kar je 50.000 ton 
več, kot je določal osnovni pro-
izvodni načrt. Ta rekordna pro-
izvodnja je, ob upoštevanju šte-
vilnih težav, s katerimi so se sre-
čevali naši knapje, najpomemb-

nejši stabilizacijski dosežek ru- . 
daijev temeljnih organizacij 
združenega dela velenjskega 
rudnika lignita. Zahvaljujoč za-
dostnim dobavam premoga so v 
šoštanjski termoelektrarni pro-
izvedli okrog 7,5 % električne 
energije več, kot je določala 
energetska bilanca. Letni plan 
pa so izpolnili že 7. decembra s 
proizvodnjo 2 milijard 400 mili-
jonov kWh električne energije. 
V tovarni gospodinjske opreme 
Gorenje Velenje, največjem ju-
goslovanskem proizvajalcu iz-
delkov bele tehnike so kljub te-
žavam, s katerimi so se ubadali 
na začetku leta, zadovoljni z le-
tom 1976. Izdelali so 2 milijona / 
izdelkov, celotni dohodek znaša 
4 milijarde 100 milijonov dinar-
jev, na tuje pa je Gorenje proda- ' 
lo okrog 900.000 izdelkov v 

vrednosti 850 milijonov dinar-
jev 

Ce omenjamo le proizvodne 
dosežke velenjskega rudarsko 
elektroenergetskega kombinata 
in tovarne gospodinjske opreme 
Gorenje Velenje, to . seveda 
ne pomeni, da tudi drugi delov-
ni kolektivi v naši dolini niso 
delali in gospodarili dobro. 
Vendar pa rudarsko elektro-
energetski kombinat Velenje in 
tovarna gospodinjske opreme 
Gorenje Vlenje dajeta utrip živ-
ljenju v Šaleši dolini, prav tako 
pa tudi širše, zato so njuni pro-
izvodni in gospodarski dosežki 
toliko pomembnejši. 

Sicer pa smo v letu 1976, ko 
smo slavili 35-letnico začetkov 
oborožene vstaje narodov in na-
rodnosti Jugoslavije ter 35-let-
nico ustanovitve naše jugoslo-

vanske ljudske armade, dosegli 
pomembne uspehe pri uresniče-
vanju določil ustave, uveljav-
ljanju kongresnih dokumentov 
Zveze komunistov ter tudi pri 
odpravi slabosti v tekočih go-
spodarskih gibanjih. 

Znova lahko ot> ocenjevanju uspe-
hov ugotovimo, da-smo dosegli po-
memben napredek, tako pri krepitvi 
samoupravnega položaja naših de-
lovnih ljudi in občanov kot pri raz-
reševanju problemov na področju 
družbenega standarda in pri nadalj-
nji krepitvi naše gospodarske moči. 

Za življenje in dogajanje v letu 
1976 pa je ob razgibani družbeno-
politični dejavnosti nasploh zna-
čilna tudi okrepljena vloga Zveze 
komunistov. 272 novih članov 
Zveze komunistov, sprejetih v 
Šaleški dolini v lanskem letu, prav 
gotovo svojstveno obeležuje leto 
1976 ter življenje in dogajanje v 
njem. 

Proizvodni dosežki in načrti Gorenja 
V velenjski tovarni zadovoljni z dosežki leta 1976 - Investicije v tovarne televizorjev, 
zamrzovalnikov in malih gospodinjskih aparatov — Novost leta 1977: barvni televizijski 

sprejemnik Gorenje 
Tovarna gospodinjske opreme 

Gorenje Velenje, ki ima temeljne or-
ganizacije združenega dela tudi v ob-
činah Mozirje in Šmarje pri Jelšah, 
to je tovarno malih gospodinjskih 
aparatov v Nazarjih in tovarno kon-
denzatorjev v Rogatcu, je v letu 
1976 proizvedla nad 2 milijona iz-
delkov bele tehnike, celotni doho-
dek pa znaša približno 4 milijarde 
100 milijonov dinarjev. Ob tem ne 
gre prezreti nadaljnje uveljavitve Go-
renja na tujih tržiščih, kamor so 
prodali okrog 900.000 izdelkov v 
vrednosti 850 milijonov dinarjev. 

V velenjskem Gorenju so, v pri-
merjavi z letom 1975, povečali pro-
izvodnjo pravzaprav vseh izdelkov. 
Hkrati z večanjem izvoza so zviše-
vali tudi kvaliteto izdelkov, saj po-
stajajo tako tuja kot domače tržišče 
vse bolj zahtevno. Medtem, ko so se 
v prvem polletju srečevali s težavami 
pri prodaji izdelkov, doma in na tu-
jem, pa je zavzela v zadnjih mesecih 

preteklega leta prodaja izdelkov sko-
rajda nepričakovan obseg. V zadnjih 
treh mesecih, na primer, so prodali 
več izdelkov, kot preje v pol leta 
skupaj. Oživljena prodaja je po-
membno vplivala tudi na rezultate 
gospodarjenja. Računajo, da bo v le-
tu 1976 ostanka dohodka in amorti-
zacije skupaj za okrog 160 do 180 
milijonov dinarjev. 

Pred dokončanjem so novi pro-
stori za proizvodnjo televizijskih 
sprejemnikov, pripravljeni so na za-
četek rekonstrukcije tovarne za pro-
izvodnjo zamrzovalnikov, ki mora 
biti končana v drugem polletju. Do 
oktobra pa morajo povečati zmoglji-
vosti za proizvodnjo malih gospo-
dinjskih aparatov, da bi lahko izpol-
nili večletne izvozne pogodbe. Na-
črtujejo pa še ureditev novih labora-
torijev, kar je spričo razvoja novih 
programov nu jnos t Seveda pa so 
predvidene naložbe še v izboljšanje 
tehnologije obstoječe proizvodnje. 

Načrti 7.500 članske delovne 
skupnosti velenjske tovarne gospo-
dinjske opreme Gorenje so tudi za 
leto 1977 obetavni Napovedujejo, 
da bodo ustvarili še enkrat toliko 
ostanka dohodka in amortizacije, 
kot so jo bili skupaj v letu 1976. 
Vse sile pa bodo usmerili v nadaljnje 
povečanje proizvodnje, saj imajo 
prodano celo nekaj več izdelkov, 
kot pa jih predvideva načrt proiz-
vodnje, sprejet že sredi leta 1976. Se 
pravi, da so pred vsemi tehničnimi 
in drugimi službami odgovorne nalo-
ge za uresničitev načrtovanega obse-
ga proizvodnje in prodaje. 

Med novostmi leta 1977 iz velenj-
ske tovarne gospodinjske opreme 
Gorenje pa velja posebej opozoriti 
na barvni televizijski sprejemnik, re-
zultat dela strokovnjakov in delav-
cev Gorenja, ki ga bodo Velenjčani 
prodajali na vseh tržiščih, torej tudi 
izvažali. 

M. LIPOVSEK 

Kako smo gospodarili 
Z rezultati ob koncu lanskega leta smo popravili slabo začetno bilanco 

Ko govorimo o izvajanju družbe-
nega, načrta občine Velenje za leto 
1976, potem je potrebno vsekakor 
nekaj besed o zakonu o temeljih si-
stema družbenega planiranja in o 
družbenem planu Jugoslavije, ki je 

I bil sprejet v začetku letošnjega leta. 
V skladu z načeli sočasnega in ne-

r pretrganega planiranja so vsi nosilci 
družbenega planiranja dolžni neneh-
no spremljati in analizirati uresniče-
vanje srednjeročnega plana, pa tudi 
letnih planskih dokumentov. Ob 
tem pa so dolžni spremljati tudi 
konkretne naloge za prihodnje plan-
sko obdobje in sprejeti smernice in 

i ukrepe, da se bo tak planski doku-
i ment v resnici tudi uresničil.. 

Skupna naloga temeljnih nosilcev 
načrtovanja, TOZD, krajevnih skup-
nosti in SIS je, da ugotavljajo, kako 
se izvajajo naloge, sprejete v srednje-
ročnih planskih dokumentih, torej 
naloge srednjeročnega družbenega 
načrta občine Velenje za obdobje 
1972 do 1980, naloge iz dogovora o 
temeljih družbenega načrta za ob-
dobje 1976 do 1980, in kako se iz-
polnjujejo sprejeti samoupravni spo-
razumi. Analiza izvajanja družbe-
nega načrta občine v letu 1976, ki 
jo bom skušal podati v nadaljevanju 
le v globalnem okviru, skuša pokaza-
ti, kako smo uresničevali cilje in na-
loge za leto 1976. Razdelil jo bom 
na dva dela: 

Na oceno samoupravne organizi-
ranosti združenega dela ter na oceno 
družbenogospodarskega razvoja v 
občini v lanskem letu. 

Pri uveljavljanju družbenogospo-
darskih odnosov, samoupravnem 
organiziranju združenega dela in po-
glabljanju socialističnega samo-
upravljanja so bili nedvomno dose-
ženi pomembni rezultati predvsem 
pri oblikovanju in organiziranju no-
vih TOZD, pa tudi pri krepitvi 
ustavne vloge delavcev v TOZD, KS 
in SIS. Istočasno pa moramo tudi 
ugotoviti, da dejavnost TOZD še ni 
zaživela v smislu načel ustave in za-
kona o združenem delu, kar zadeva 
medsebojne dohodkovne odnose. 
Celoten dohodek TOZD se še ugo-

tavlja v okviru DO, dohodek pa se 
deli na osnovi posebnih dogovorov 
med TOZD in DO, ne pa na osnovi 
samoupravnih sporazumov. Politika 
osebnih dohodkov je še opredeljena 
na ravni delovnih organizacij, samo-
upravni akti, ki določajo osnove in 
merila za delitev sredstev za osebne 
dohodke še ne predstavljajo celovite 
samoupravne akte, ki bi vključevali 
npr. stimulativno nagrajevanje ali 
nagrajevanje boljših rezultatov dela, 
ustrezno vrednotenje minulega dela 
ipd. Se posebej je težavno urejevanje 
omenjenih odnosov v dveh največjih 
DO v občini v REK in TRO Gore-
nje, v okviru katerih je večje število 
TOZD, znano pa je tudi da v okviru 
REK obstaja stroškovni princip po-
slovanja glede na TOZD TEŠ, zaradi 
česar bo treba iskati druge rešitve in 
odnose. 

V zvezi z izpopolnjevanjem samo-
upravne organiziranosti bo treba še 
naprej iskati možnosti za organizi-
ranje novih TOZD in DO v okviru 
SOZD, kjer so dani pogoji za tak na-
čin organiziranja. 

Glede delovanja delegatskega si-
stema informiranosti delavcev in ob-
čanov ter uveljavljanje in dela orga-
nov delavske kontrole, bi omenil le 
to, da so te oblike delovanja še mno-
go kje šibke, kar nas obvezuje, da 
damo tem samoupravnim oblikam 
dela več teže v letu in v prihodnje. 

V občini smo bili v preteklem ob-
dobju izredno aktivni na področju 
oblikovanja interesnih skupnosti, saj 
so ustanovljene vse tiste skupnosti, 
ki jih v tem trenutku potrebujemo 
za reševanje pomembnih interesnih 
vprašanj s področja družbenih in go-
spodarskih dejavnosti. 

Vendar nas tudi na tem področju 
samoupravne organiziranosti še ča-
kajo v prihodnje pomembne naloge, 
ki jih moramo opredeliti v skladu z 
zakonom v združenem delu. Pred-
vsem je treba omeniti, da bo potreb-
no veliko naporov in dela, če bomo 
želeli doseči, da se bodo delovni 
ljudje preko svojih delegatov dogo-
varjali, sporazumevali in končno tu-
di odločali o skupnih interesih opre-

deljenih v programih TOZD, KS in 
SIS. Spoznati bomo morali, da so 
družbene dejavnosti sestavni del na-
šega družbenogospodarskega sistema 
in jih torej moramo razvijati skladno 
z gospodarskim razvojem. 

Ko ocenjujemo gospodarski raz-
voj občine v lanskem letu, je treba 
poudariti, da se je odvijal pod vpli-
vom problemov in protislovij v go-
spodarskih gibanjih iz preteklega ob-
dobja tako doma kot v svetu. 

Ocena kaže, da smo lahko kljub 
težavam, ki so nas pestile v prvem 
polletju lanskega leta, z gospodarski-
mi rezultati zadovoljni To poudar-
jam zato, ker bi rezultati lahko bili 
mnogo slabši. 

Takšna ocena p i nam ne dovolju-
je, da bi ne bili kritični do nekaterih 
gibanj, ki jih lahko označimo kot 
negativne. Predvsem moramo ugoto-
viti, da nismo izpolnili nekaterih 
osnovnih nalog, ki smo jih sprejeli v 
družbenem načrtu občine za leto 
1976 - povečanje produktivnosti 
dela, povečanje učinkovitosti, eko-
nomičnosti in rentabilnosti, izbolj-
šanje organizacije dela in drugih ka-
kovostnih dejavnikov razvoja. Druž-
beni proizvod ni bil dosežen v na-
črtovani višini, poslabšal pa se je tu-
di položaj združenega dela pri delit-
vi družbenega proizvoda, zaradi če-
sar ne krepimo materialne osnove 
dela. 

V samih OZD pa iahko ugotavlja-
mo neustrezno delitev dohodka Po-
leg zakonskih obveznosti so narastla 
tudi sredstva za osebne dohodke, pri 
čemer odpade negativna razlika v 
škodo sredstev za sklade. Nedvomno 
je takšni delitvi dohodka botrovala 
tucji neustrezna politika zaposlo-
vanja, saj se je zaposlovanje v lan-
skem letu povečalo za približno 5 
odstotkov. 

Potrebno je omeniti tudi eko-
nomske odnose s tujino, kjer so bili 
doseženi dosti slabši rezultati, kot 
smo jih načrtovali v družbenem pla-
nu za letošnje leto. Izvoz bo dosegel 
vrednost 52.000.000 ameriških do-
larjev, kar pa pomeni le 65 odstotno 
izpolnitev načrta. 

Potrebno je še povedati da smo 
na področju kmetijstva kljub zna-
nim problemom dosegli planirane 
rezultate, nekoliko manj uspešni pa 
smo bili pri izvajanju planskih nalog 
na področju trgovine in gostinstva 
ter pri nadaljnem razvoju malega go-
spodarstva, predvsem storitvene 
obrti. To so pomembne naloge, ki 
j im bomo morali v letošnjem letu 
posvetiti posebno pozornost 

In še nekaj besed o stanovanjski 
izgradnji! Pomen samoupravne 
skupnosti, ki jo sestavljajo delovni 
ljudje zaposleni v organizacijah 
združenega dela in drugih organiza-
cijah, je predvsem v tem, da vodi 
stanovanjsko politiko na širših druž-
benih osnovah in tako skladno rešu-
je stanovanjske probleme na ob-
močju občine Velenje. V letu 1976 
bi moralo biti v občini zgrajenih 
697 družbenih stanovanj, vendar 
plan ni bil v celoti izpolnjen, saj je 
bilo zgrajeno le 435 stanovanj in 
166 enodružinskih hiš. Vzrok, da 
plan ni bil v celoti realiziran, j e v 
neurejeni urbanistični in komunalni 
ureditvi ter pri dolgotrajnem po-
stopku pridobivanja potrebne do-
kumentacije ter porastu stroškov iz-
gradnje. 

Na koncu pa še nekaj misli in 
ugotovitev o programih razvoja in fi-
nanciranja KS. V letu 1976 so se pri 
financiranju in izvrševanju progra-
mov KS pojavljali veliki problemi, 
zaradi česar le ti »iso bili v celoti 
realizirani. Družbeni dogovor o raz-
porejanju dohodka v občini Velenje 
za lansko leto je sicer opredel finan-
ciranja KS, tako da bi OZD prispe-
vale za realizacijo programa KS po 
200 din za zaposlenega. Treba je po-
udariti, da ta sredstva niso bila v ce-
loti zbrana in da del OZD v tem smi-
slu ni izpolnil svojih obveznosti. 

Financiranje KS še ni dobilo pra-
ve oblike reševanja nalog in cUjev 
KS na podlagi svobodne menjave, 
pri čemer je osnovno vodilo skupno 
dogovorjen in usklajen program med 
TOZD in KS. Tudi to bo naša nalo-
ga v tem letu. 

JANKO VOLK 

Napredovalni stroj za izdelavo 
obratih (prototip) 

prog, izdelan v elektrostrojnih 

Nakopali 4,4 milijone 
ton premoga 

' Velenjski rudarji so tudi tokrat držali obljubo in 
osnovni proizvodni načrt presegli za 50 tisoč ton 

lignita — Zahtevne naloge v novem letu 

Velenjski rudaiji so tudi v letu 1976 dobili bčtko s pre-
mogom. Kljub težavam, ki so jih pestile skozi vse leto:.sredi 
leta sta vdrla voda in blato na koti minus deset zaradi česar 
so izgubili na tem področju enomesečno proizvodnjo, iz-
bruhnil je ogenj, zamude pa so nastale tudi zaradi reproduk-
cijskega materiala in fluktuacije delavcev. 

V ponedeljek, 27. decembra, ko je bila na delu druga 
izmena, so dosegli osnovni letni načrt 4.350.000 ton premo-
ga. V četrtek, 30. decembra pa so nakopali še zadnje tone v 
lanskem letu in tako izpolnili obvezo, ki so jo naknadno 
sprejeli, da bodo nakopali 50.000 ton premoga tudi za 
široko potrošnjo. 

Da so odkopali 4,400.000 ton premoga, so morali velenj-
ski rudaiji v lanskem letu delati 292 dni in eno tretjino. 
Poprečno so na dan nakopali 15.051 ton premoga, največjo 
dnevno proizvodnjo pa so dosegli 19. februarja, ko so nako-
pali kar 18.800 ton premoga. 

Osnovni letni plan so tako rudarji presegli za 1,15 odstot-
ka, ta odstotek pa bil nedvomno višji, če jih ne bi bile sprem-
ljale omenjene težave. Računajo, da bi v normalnih okolišči-
nah znašala proizvodnja ob koncu lanskega leta prav gotovo 
4,5 milijonov ton. 
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Naši knapje so lani krepko poprijeli za delo 

Ob koncu leta je bilo na rudniku zaposlenih 3650 rudar-
jev. To pa je premalo, če hočejo uspešno začeti boj za dose-
go proizvodnje v letošnjem letu, ko naj bi nakopali 
4,500.000 ton premoga. Trenutno jim namreč primanjkuje 
še 200 delavcev. 

NAŠ ČAS 



Pred novim letom 1977 smo zaprosili predsednike svetov 
krajevnih skupnosti v naši občini, da nam odgovorijo na ne-
kaj vprašanj. 

Zanimalo nas je: 
— kaj vse so storili v krajevni skupnosti v letu 1976, 
— ali so uresničili vse naloge, ki so sijih zadali na začetku 

leta in če jih niso, zakaj ne, 
— s katerimi težavami so se najčešče srečevali pri svojem 

delu in kaj jim je zraven pomanjkanja sredstev najbolj otež-
kočalo uresničevanje nalog, ter 

— kakšni so načrti krajevne skupnosti za leto 1977., 
V novoletni številki „Našega časa" smo objavili prve odgo-

vore predsednikov svetov krajevnih skupnosti. Z objavami 
nadaljujemo tudi danes. Žal pa ob tem ugotavljamo, da ne-
kaj predsednikov svetov krajevnih skupnosti na naše pismo 
vsetloslej še ni odgovorilo. 

Vse ,,zamudnike" prosimo, da pohite z odgovori, saj bi 
radi čez teden dni sklenili objavo prispevkov predsednikov 
svetov krajevnih skupnosti. 

Uredništvo „Našega časa" 

ŠMARTNO 

Vladimir 
Baškovič 

V lanskem letu smo v naši 
krajevni skupnosti naredili kar 
veliko, vendar glede rta potrebe 
in želje, premalo. 

Precejšen poudarek smo dali 
na sodelovanje z osnovno šolo 
Miha Pintar Toledo, v katero 
hodijo otroci naše krajevne 
skupnosti. 

Tako. smo pripravili precej 
prireditev pod geslom »Krajev 
na skupnost — šola" ter več sre-
čanj med predstavniki krajevne 
skupnosti in šole. Sedanje sode-
lovanje* želimo še poglobiti in 
najti še druge možnosti sodelo-
vanja. 

Posebej naj omenim izlete 
občanov iz Tavčarjeve ulice, ki 
so postali že tradicionalni in 
priljubljeni. Udeležuje se jih ve-
čina občanov z ulice in na izle-
tu si ogledajo kulturne spome-
nike, oziroma spomenike NOV, 
pripravijo kulturni program, po-
skrbijo pa tudi za rekreacijo. 
Takšne izlete želimo prenesti 
tudi na druge občane naše kra-
jevne skupnosti. 

Tudi ostale krajevne družbe-
nopolitične organizacije, pred-
vsem mladinska, so v lanskem 
letu poživele svojo dejavnost. 
Mladina se vsebolj vključuje v 
izvajanje programa dela krajev-
ne skupnosti. Vse komisije in 
odbori sveta krajevne skupnosti 
so bili aktivni, najbolj pa je bila 
aktivna komisija komunalno -
urbanistične problematike, kar 
je razumljivo glede na to, da je 
še vedno odprto vprašanje ure-
janja nekaterih komunalnih na-
prav. 

Organizirali smo več akcij, v 
•katerih so sodelovali občani s 
prostovoljnim delom. Izvedli 
smo priprave na toplifikacijo 
zahodnega dela KS, tako da bo 
ta dela možno izvesti v prihod-
njem letu. Iz sredstev samo-
upravne komunalne skupnosti 
smo zgradili novo cesto v dolži-
ni 250 m, to je od soseske 
Šmartno III do križišča Stane-
ta ve in Kajuhove ceste. S pro-
stovoljnim delom občanov in s 
pomočjo krajevne _ skupnosti 
smo zgradili odcep Šmarske ce-
ste. Imenovali smo tudi gradbe-
ni odbor, zbrali ustrezne podat-
ke in naročili projekt za tele-
fonsko omrežje. To smo izvedli 
izključno na podlagi prispevkov 
občanov in njihovega prosto-
voljnega dela. Nadaljevali smo 
urejanje otroškega igrišča v so-
seski Šmartno III. in pripravili 
teren na razširitev ceste, ki po-
vezuje Kidričevo in Stanetovo 
cesto. Dela bomo nadaljevali ta-
koj na začetku letošnjega leta. 

S tem bo možno urediti na ce-
stah na zahodnem območju 
krajevne skupnosti enosmerni 
promet. Naši občani pa so s 
prostovoljnim delom skrbeli tu-
di za čimlepši izgled naše kra-
jevne skupnosti. 

Vendar pa moram povedati 
tudi, da lanskoletnega programa 
dela nismo v celoti realizirali. 
Med delegati zbora krajevne 
skupnosti delegacijami za zbor 
krajevnih skupnosti pri občin-
ski skupščini, delegacije za SIS 
in občani ni bilo dovolj poveza-
ve. Obe delegaciji sta redno pre-
učevali gradivo za zbor krajev-
nih skupnosti pri občinski 
skupščini in skupščini SIS ter 
najpomembnejša gradiva pre-
učevale skupno z zborom dele-
gatov krajevne skupnosti in sve-
tom krajevne skupnosti. 

Na našem območju nismo iz-
vedli vseh planiranih komunal-
nih del. To pa predvsem zaradi 
pomanjkanja denarja, težav in 
kasnitvah pri urejanju doku-
mentacije za izvajanje posamez-
nih nalog ter premajhni priza-
devnosti tako odborov kakor 
drugih zainteresiranih občanov. 
V bodoče bomo morali posveti-
ti večjo pozornost boljši organi-
zaciji določene akcije in bolj 
množično vključevati občane 
pri izvajanju le te. Precejšnje te-
žave imamo tudi s pisarniškim 
poslovanjem. 

In kakšne so naše želje za pri-
hodnje leto? 

Občane želimo tesneje pove-
zati s svojimi delegati v KS, de-
legacijo za zbor KS in delegaci-
jo za SIS in preko krajevnih 
družbenopolitičnih organizacij. 
Odbori in komisije v KS v pove-
zavi s svetom KS naj. v sodelo-
vanju z občani uresničujejo na-
loge, ki so jim določene po sta-

, tutu KS in svojimi letnimi pro-
grami dela. Prav tako bi bilo po-
trebno poglobiti sodelovanje 
med kraje.vno skupnostjo in šo-
lo ter vplivati na občane, da bo-
do bolj zainteresirani za kultur-
no življenje v občini. V sodelo-
vanju s šolo želimo izvesti čim 
več prireditev, ki naj bi še bolj 
utrdile vezi med krajevno skup-
nostjo in šolo in s tem tudi po-
pestriti kulturno dejavnost. 

Poleg tega pa želimo urediti 
telefonsko omrežje na zahod-
nem območju krajevne skup-
nosti, prav tako tudi toplovod-
no omrežje, javne razsvetljave 
na cesti XIV divizije, dokončno 
urediti otroško igrišče v soseski 
Šmartno III., poti za pešce pro-
ti novi - IV. osnovni šoli ter 
skrbeti za čistočo okolja. 

Središče Velenja ob novem letu 

• STARO VELENJE 

Miro 
Hudovernik 

Naša krajevna skupnost je v letu 
1976 nekoliko počivala, ker smo le-
to pričeli z negativnim saldom 
80.000 dinarjev. V tem letu smo s 
samoprispevkom občanov, prispev-
kom iz proračuna za redno dejav-
nost krajevnih skupnosti, prispev-
kom za komunalno urejanje zem-
ljišč ter prispevki tozdov zbrali" 
300.000 dinarjev. 

Predvidevali smo, da bomo uredili 
krajevne ceste ob Partizanski cesti, 
vendar tega nismo v celoti uspeli, fo 
pa zaradi tega, ker se je pretežni del 
finančnih sredstev zbral na našem 
računu šele v oktobru. Prav tako 
smo nameravali pridobiti prostore 
za potrebe krajevne skupnosti. Do-
ločene imamo v stavbi nekdanje ob-
čine v Starem Velenju, vendar jih 
zaradi stanovanjskih problemov v 
naši občini še vedno uporabljajo čla-
ni ERE, katerih last je ta stavba. V 
soseski Trebuše smo uredili vodovod 
s hidrantom. Vodovod so financirali 
občani sami, hidrant pa krajevna 
skupnost. 

i DRUZMIRJE 
GABERKE 

Rafko 
Blatnik 

V naši krajevni skupnosti 
smo si v lanskem letu zastavili 
dve primarni nalogi. Dela na 
vzdrževanju komunalnih naprav 
ter nadaljnjo gradnje doma 
družbenih organizacij s trgovi-
no. 

Dela na domu družbenih 
organizacij potekajo naprej v 
okviru finančnih možnosti. Že-
limo, da bi bil dom v letošnjem 
letu dokončan, zato smo mu 
tudi namenili vsa sredstva iz sa-
moprispevka. Dograditev doma 
je nujno potrebna, saj nima kra-
jevna skupnost ustreznih pro-
storov, zato je njeno delo precej 
otežkočeno. Občani pa že tudi 
težko pričakujejo dan. ko bodo 
svoje najosnovnejše življenjske 

• BEVCE 

Letošnje leto bo naša krajevna 
skupnost zaključila s pozitivnim sal-
dom 200.000 dinarjev, kar bo tudi 
pogoj za smeli pohod v realizacijo 
plana v letu 1977. 

Delo naše krajevne skupnosti ne-
dvomno zavira to, da nimamo svojih 
prostorov, in morda prav zaradi tega 
občani nočejo sodelovati pri delu, 
prav tako pa izgubljajo veselje do 
dela tudi funkcionarji krajevne 
skupnosti, ki so primorani spravljati 
razne podatke in dokumentacijo do-
ma. 

V prihodnjem letu si želimo pri-
dobiti prostore, realizirati to, kar 
nam v letu 1976 ni uspelo. Nujno bi 
bilo zapreti del primarne kanaliza-
cije, ki poteka ob Ljubljanski cesti 
in povzroča poplave in škodo obča-
nom. Odprta kanalizacija je tudi po-
tencialni izvor nalezljivih bolezni, 
zato mislim, da se je treba tega pro-
blema resno lotiti ter najti skupni 
jezik s KOC, ki je lastnik tega dela 
kanalizacije. 

i VELENJE -
CENTER LEVI BREG 

Miha 
Pevnik 

V lanskem letu smo v naši 
krajevni skupnosti začrtani 
program kar dobrO uresniči-
li, čeprav vsega nismo nare-. 
dili. Uredili smo štiri otroška 
igrišča, tri parkirne prostore, 
s pomočjo MDB smo uredili 
zelenice v vsej krajevni skup-
nosti, na Jenkovi 19 smo 
uredili prostore za potrebe 
krajevne skupnosti, zasadili 
pa smo tudi preko 250 
okrasnih dreves. Vse kar sem 
naštel, je bilo izvedeno iz 
programa referenduma, po-
leg tega pa smo namestili 
preko 100 klopi, koše za od-
padke, posebej pa naj ome-
nim organizacijo MDB, kate-
re pobudnik je bila občinske 
konferenca zveze socialisti-
čne mladine Velenje. V lan-

skem letu pa smo popisali 
tudi prebivalstvo naše kra-
jevne skupnosti. 

Delo organov upravljanja 
in družbenopolitičnih orga-
nizacij je bilo sicer zelo tvor-
no, vendar z uspehi ne more-
mo biti zadovoljni. Težave 
pri izvrševanju programa iz-
hajajo predvsem iz premajh-
ne samoiniciative posamez-
nih organov krajevne skup-
nosti ter premajhne angaži-
ranosti občanov pri razreše-
vanju krajevne problemati-
ke. 

Tudi v letošnjem letu bo-
mo skušali v prvi vrsti ures-
ničiti naloge, ki smo si jih 
zastavili v letu 1976. Tudi v 
bodoče bomo posvetili 

osnovno skrb urejanju tistih 
vprašanj, ki pomenijo izpo-
polnjevanje našega urbanega 
okolja, hkrati pa predstavlja-
jo 'uresničevanje osnovnih 
zahtev. Naloge, ki smo sijih 
zaštavili za letošnje leto, pa 
bomo lahko rešili le tako, da 
bomo še bolj razvili samo-
upravno odločanje ter obli-
kovali celovitost socialisti-
čne osebnosti v krajevni 
skupnosti. 

Program ža prihodnje leto 
smo razdelili na dve podro-
čji. Na področju urejanja 
okolja želimo dokončati 
otroška igrišča, urediti par-
kirne prostore na Prešernovi 
12, 14 in 16 ter. Jenkovi 18 
z ureditvijo okolice v veliko-
sti 600 kv. metrov asfaltnih 
površin. Na centralnem otro-
škem igrišču želimo obnoviti 
in dopolniti igrala, urediti 
cvetlične grede, zelenice in 
prehodne poti po Foitovi, 
Prešernovi in Šaleški cesti -
V letošnjem letu bomo do-
končno uredili ploščad na 
Titovem trgu in vzdrževati 
kulturno-umetniška obe-

potrebščine lahko kupili v trgo-
vini. 

Tudi lansko leto so opravili 
naši občani precej udarniških 
ur. Srečevali pa smo se pred-
vsem s finančnimi težavami. Še 
vedno nismo prejeli denaija, ki 
naj bi ga vsaka delovna organi-
zacija prispevala krajevni skup-
nosti. V svojih programih za 
lansko leto pa smo ta sredstva 
upoštevali. 

Programi, ki smo si jih zasta-
vili v letošnjem letu so finančno 
omejeni. Kot sem že omenil, 
bomo sredstva iz samoprispevka 
namenili dokončni izgradnji do-
ma družbenopolitičnih organi-
zacij. 

Ivan 
Grudnik 

V lanskem letu je bil naš naj-
pomembnejši cilj, da bi dogradi-
li vodovod, kar nam je kljub 
precejšnjim težavam uspelo. Ce-
lotna dolžina cevovoda znaša 
6.731 metrov. Vsa dela smo iz-
vajali udarniško. Vodovod smo 
financirali iz rednega samopri: 
spevka in iz prispevka intere-
sentov ter delne pomoči raznih 
organizacij in sosednih krajev-
nih skupnosti. Vodovod napaja 
45 interesentov v naši krajevni 
skupnosti. 

Redno smo vzdrževali krajev-
ne ceste. Naloge za preteklo leto 

smo v glavnem uresničili — 
Omenim naj tudi, da smo v pre-
teklem letu dobro sodelovali z 
družbenopolitičnimi in drugimi 
organizacijami v naši krajevni 
skupnosti. Lansko leto smo za-
ključili z dobrimi rezultati, to 
pa predvsem zaradi aktivnosti 
vseh občanov. 

Letos želimo dokončati vo-
dovod, zgraditi prizidek h gasil-
skemu domu za potrebe krajev-
ne skupnosti in družbenopoli-
tičnih organizacij, urediti elek-
trično omrežje za zgornji del 
Bevč, seveda pa bomo vzdrže-
vali tudi krajevne ceste. 

ležja, dokončno bomo, ure-
dili še prostore krajevne 
skupnosti in sofinancirali na-
daljnjo izgradnjo rekreacij-
skega centra z ureditvijo 
podhoda na Šaleški cesti. 

Prejšnjo pozornost pa bo-
mo posvetili tudi družbene-
mu, vzgojnemu in kulturne-
mu področju. Tako bomo v 
letošnjem letu organizirali 
mladinske delovne brigade 
pri izgradnji športno rekre-
acijskega centra in drugih 
objektov, pionirske poletne 
šole v soorganizaciji z občin-
sko zvezo prijateljev mladi-
ne, sofinancirali nabavo 
vzgojno-didaktične opreme 
za eno od osnovnih šol v Ve-
lenju, pomagali bomo social-
no šibkim občanom in fi-
nancirali akcije društev in 
družbenih organizacij v kra-
jevni skupnosti. 

Iz programa je razvidno, 
da bo potrebna zelo široka 
akcija vseh občanov, orga-
nov v krajevni skupnosti ter -
zagotovili finančnih sred-
stev. Ta program bo zahteval 
približno 1.95.000 dinarjev. 

s 
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Smučarski tečaji v Velenju 
Smučarski klub Velenje ob-

vešča vse vrtce, šole, šolska 

RADOVAN 
RADŠEL 
IZDELOVANJE 
DROBNIH 
KOVINSKIH 
PREDMETOV 

Šoštanj, Goriška 9 
želi občanom in delovnim 
ljudem srečno in uspešno 
novo leto 1977! 

Avto moto društvo 
ŠALEŠKA DOLINA 
Velenje 

sporoča vsem motoriziranim 
občanom, da podaljšajo na-
ročnino za leto 1977. Člana-
rino lahko plačate v pisarni 
društva vsak dan od 7.30 do 
15. ure, ali pa inkasantom, 
ki vas bodo obiskali na 
domu. Hkrati vam sporoča-
mo, da lahko vsak prvi pone-
deljek v mesecu brezplačno 
merite in nastavite plin v de-
lavnici AMD Velenje, s član-
sko izkaznico. 

Srečno vožnjo! 

Socialistična republika 
Slovenjja 
SKUPSČINA OBČINE 
VELENJE 
Oddelek za notranje zadeve 
Številka: 2 1 - 5 2 / 7 6 - 2 
Datum: 29. 12. 1976 

RAZGLAS 
Po točki 6 navodila o postopku 
i najdenimi predmeti (Uradni 
list SFRJ, štev. 94/49) objavlja 
oddelek za notranje zadeve 
Skupščine občine Velenje, da 
so bili na območju občine Vele-
nje najdeni naslednji navedeni 
predmeti: 
1.Mala usnjena denarnica z 

manjšo vsoto din, 
2. Mala usnjena denarnica rjave 

barve in osebna izkaznica na 
ime Anton DANKO, stanu-
joč Fram 97. Maribor. 

3. Bančna knjižica za dvig de-
narja na ime Bego DURAKO-
VIC, stanujoč Jenkova 6, 
Velenje. 

Prosimo lastnike, da dvignejo 
najdene predmete v roku 6 me-
secev po objavi tega razglasa. 
Predmeti so deponirani na se-
dežu občine Velenje soba št. 
15. 
Ogled je možen vsako sredo od 
14. do 16. ure. Po objavi tega 
razglasa ter poteka 6 mesecev 
bodo ti predmeti last družbe-
nega premoženja. 

ODDELEK ZA 
NOTRANJE ZADEVE 

Služba najdenih 
predmetov 

športna društva, sindikalne 
organizacije in vse občane, da 
bo v zimski sezoni 1976-1977 
z dosedaj najbolje organizirano 
akcijo izvedel več začetnih in 
nadaljevalnih smučarskih teča-
jev na smučišču v Šaleku. 

Tečaji bodo v zgodnjih po-
poldanskih urah, v času šolskih 
počitnic pa tudi v dopoldanskih 
urah. Tečaj obsega 15 ur uče-
nja. Za odrasle bo zadnji dan • 
preskus znanja na enem ob bliž-
njih višjegorskih smučišč 
(Golte, Pohorje), za šolsko mla-
dino pa bo preskus znanja in 
tekmovanje v Šaleku. 

Cena tečajev je naslednja: 
v 

— šolska mladina: 
član SK 100,00 din 
ne član SK 150,00 din 

- odrasli: 
član SK 300,00 din 
ne član SK 450,00 din 

Šolska mladina v času tečaja 
uporablja žičnico brezplačno, 
odrasli pa prevoz z žičnico pla-
čajo sami. 

Vabimo vse ljubitelje smuča-
nja, športne rekreatoije, telo-
vadne pedagoge, vzgojitelje in 
starše, da nam s propagando, 
posameznimi ali skupinskimi 
prijavami prispevate k uspešni 
izvedbi zastavljene akcije. 

Prijave in plačila sprejemamo 
vsak torek in četrtek v prosto-
rih Smučarskega kluba Velenje, 
Kraigherjeva 8 a od 17. — 19. 
ure, ali pri Tonetu Hribarju — 
telefon 851—310 oz. Ivanu 
Gabru 850-836. 

Tečaji bodo organizirani 
takoj, ko bodo to dovoljevale 
snežne razmere - o pričetku 
boste pravočasno obveščeni. 

Obenem obveščamo vse šole, 
športna društva, sindikalne 
organizacije in druge, da Smu-
čarski klub organizira vse 
tekme tekmovalnega in rekrea-
cijskega značaja in nudi stro-
kovne in tehnične storitve. Pri-
jave sprejemamo v Smučarskem 
klubu Velenje, Kraigherjeva 8 a. 
Ponovno vabimo vse ljubitelje 
smučanja, da se včlanijo v Smu-
čarski klub Velenje, ker le tako 
bodo lahko koristili vse ugod-
nosti, ki izvirajo iz članstva. 

SMUČARSKI KLUB 
VELENJE 

Z A H V A L A 

Ob izgubi mame in stare mame 

ANE GLUŠIČ 
se zahvaljujemo osebju bolnišnice Topolšica za humano 
in skrbno nego, ki je je bila deležna v času zdravljenja. 
Hvala tudi dr. Kopitarju, ki jo je obiskoval na domu. 
Hvala tudi vsem sorodnikom in ostalim, ki so jo sprem-
ljali na njeni zadnji poti. 

Žalujoči hčerki Ančka in Marjana, 
sinova Tone in Silvo z družinami 

Z A H V A L A 
Ob prerani in boleči izgubi drage žene, 

mame in sestre 

JOŽICE RŽEK 
roj. Vovk 

se iskreno zahvaljujemo vsem sosedom, prijateljem in 
znancem za darovano cvetje in vence ter izrečeno sožalje. 

Zahvaljujemo se tudi pevskemu zboru društva upoko-
jencev Velenje, govornici tov. Slomškovi in Zvezi borcev 
Velenje. 

Posebna zahvala še družinam Čamar, Svetko in Klavs, 
ki so nam v teh težkih trenutkih stali ob strani in nam 
pomagali. 

Žalujoči: 
mož, sin ter sestre in brata z družinami. 

Z A H V A L A 

Ob boleči izgubi naše ljube hčerke, 
sestre in tete 

CIRILE GLINŠEK 
se iskreno zahvaljujemo vsem sosedom, sorodnikom, pri-
jateljem in znancem, ki^ste jo v tako velikem številu po-
spremili na njeni zadnji poti, izrazili sožalje in darovali 
cvetje. 

Posebna hvala dr. Zupancu za lajšanje bolečin, ravna-
teljici W Z Majdi Gaberšek, predstavnikom sindikata ter 
tovarišu Jožetu Vohu za poslovilne besede, pevcem iz 
Šentilja, zboru ZŠAM iz Velenja in č.g. duhovniku. 

Še enkrat hvala vsem, ki ste nam pomagali ob hudih 
trenutkih. 

Žalujoči: Vsi njeni 

TRGOVSKO PODJETJE 

NI nama 
L JUBLJANA, 
Tomšičeva 2, 

objavlja prosto delovno mesto za 
TOZD - VELEBLAGOVNICA VELENJE 

1. POMIVALKO, za določen čas 

POGOJI: nedokončana osnovna šola, poskusno delo en 
mesec 
Ponudbe sprejema kadrovsko socialna služba podjetja 8 dni 

S po objavi. 

LOVSKA DRUŽINA 
„SMREKOVEC" 
ŠOŠTANJ 

obvešča na podlagi 6. odstavka 71. člena zakona o varst-
vu — gojitvi in lovu divjadi ter opravljanju lovišč vse pri-
zadete, da je pooblaščen sprejemati pismene zahtevke za 
povračilo škode po divjadi na našem območju Franc 
Gyuran, 63325 Šoštanj, Metleče 2. 
Zahtevke pa lahko dostavljate tudi na naslov: LD 
„SMREKOVEC" Šoštanj, 63325 Šoštanj, p. p. 30. 

UGODNO prodam zibelko. 
Štefka Mihelič, Jenkova 17 
d, Velenje 

ZAHVALJUJEM se tov. Lamše-
ku iz Gaberk št. 95 za pošte-
no dejanje. Hvaležna Breda 
Poločnik. 

GARAŽO v Prešernovi — pod 
AMD dam v najem. Informa-
cije po telefonu 851-269. 

IZGUBIL se je nemški ovčar, 
star eno leto, po hrbtu črne 
barve, brez ovratnika, sliši na 
ime Zetor. Poštenega najdi-
telja prosimo, da ga proti na-
gradi vrne. Marjan Pocajt, 
Florjan 47, Šoštanj. 

Ste že 
naročeni 
na tednik 
Naš čas? 

TAM-STADLER 

1. TOPLOVODNI KOTLI 
2. OLJNI IN PLINSKI GORILNIKI 
3. ELEKTRONSKA REGULACIJA 

V S E Z A O G R E V A N J E 
S U P E R A V T O M A T S K O 
O G R E V A N J E 
Z V A K U U M E M A J L I R A N I M I 
B O J L E R J I 

M e d n a r o d n i p a t e n t No .250127 

U N I V E R Z A L N I K O T L I 
• od 25.000 kcal/h naprej 
• možnost kurjenja z oljem, 

s premogom ali plinom 
• visoki izkoristki goriva 
• vgrajena avtomatika 

za samodejno delovanje 
• gorilniki 
• zagotovljeni nadomestni deli 

in servis 
• ugoden dinarski nakup 

K O T L I Z D V O J N I M K U R I Š Č E M 
• od 25,000 do 80.000 kcal/h 
O možnost kurjenja s premogom, 

odpadki, oljem ali plinom 
• visok izkoristek goriv 
• samodejno delovanje 

t 

K O T L I Z A O L J E A L I P L I N 
• od 200.000 do 3,000.000 kcal/h 
• ugodne dimenzije 
• visoki izkoristki 
• za delovanje do 110° C 
• za nizkotlačno paro do 0,5 atm 
• kvalitetni gorilniki 
• dinarski nakup 

TAM MARIBOR 
OBRAT STUDENCI 
62000 Maribor 
Leningrajska 27 HMUI 



KOMENTAR TEDNA 
Pred vami je nova številka 

domačega tednika „Naš 
čas". Prva, ki smo jo natisni-
li v letu 1977. 

Pričujoči komentar tedna 
smo namenili vam, naročni-
kom in bralcem „Našega 
časa". 'V zadnjem času smo 
prejeli v urednjštvo več vaših 
pisem V njih sporočate, da 
ste zadovoljni z vsebino do-
mačega tednikaPisem s 
takšno in podobno vsebino 
smo vselej veseli. Prav tako 
veseli smo in bomo tudi 
pisem, v katerih nam boste 
sporočili vaša mnenja, pri-
pombe in predloge o vsebin-
ski zasnovi „Našega časa". 

Takšnih pisem pa je bilo do-
slej malo, premalo. 

Prepričani pa smo, da bi 
moral pri snovanju in obli-
kovanju tako zasnove Naše-
ga časa' kot posameznih 

uspešno sprotno opozarja-
nje. Vaša mnenja in tudi 
predloge nam lahko pošljete 
(Uredništvo „Naš čas", Ve-
lenje, Titov trg 2) ali sporo-
čite po telefonu (850-087),. 
lahko pa nas obiščete tudi v 
uredništvu. _ 

Naša želja v novem letu 

rubrik sodelovati kar najširši 
krog vseh naših delovnih lju-
di in občanov. 

V uredništvu pogrešamo 
tudi vaša mnenja o posamez-
nih prispevkih oziroma rub-
rikah. Seveda je najbolj 

1977je, da z različnimi obli-
kami poglobimo-in utrdimo 
vezi med našim uredništvom 
in Vami, naročniki in bralci 
„Našega časa". Prizadevamo 
si, da bi vsem našim delov-
nim ljudem in občanom do-

kazali, da je domači tednik 
resnično njihova javna tri-
buna, skratka, da je resnično 
njihov. Da lahko in morajo 
.vplivati na njegovo usmeri-
tev in vsebino, da na straneh 
„Našega časa' sodelujejo 
tudi sami. 

Med predlogi za utrditev 
vezi med naročniki in bralci 
„Našega časa" ter poslušalci 
radia Velenje ter našim in-
formativnim centrom bo 
prav gotovo najprej uresni-
čen tisti o obiskih naših 
uredništev v temeljnih orga-
nizacijah združenega dela in 
krajevnih skupnostih. O tem 
bomo podrobneje pisali v 
eni naših prihodnjih številk. 

MARIJAN LIPO VSiEK 

JGJ 
F 

Sindikalne skupine osnovne celice delovanja 
Vse manj je sindikalnih skupin, v katerih ni pravega življenja in akcij — Prizadevanja za 

usposabljanje poverjenikov 

V tem času ko potekajo let-
ne skupščine osnovnih organi-
zacij sindikatain letne seje kon-

„NAŠ CAS", glasilo Sociali-
stične zveze delovnega ljudstva, 
izdaja Center za informiranje, 
propagando in založništvo Vele-
nje, s.p.o. Velenje - „Naš čas" 
je bil ustanovljen 1. maja 1965; 
do 1. januarja 1973 j e izhajal 
kot štirinajstdnevnik ,,Šaleški ru-
dar", kot tednik pa izhaja „Naš 
čas" od 1. januarja 1973 naprej. 

Urejajo: Marijan Lipovšek 
(direktor in glavni urednik), 
Stane Vovk (v. d. odgovornega 
urednika), Mira Tamše, Boris 
Zakošek ter Niko Kupec in 
Dušan Lazar (tehnična ured-
nika). 

Izhaja ob petkih - Uredništvo 
in uprava (63320) Velenje, Titov 
trg 2 / I I , poštni predal 89, tele-
fon (063) 850 087 - Brzojavni 
naslov: Informativni center Ve-
lenje - Žiro račun pri SDK 
Velenje 5 2 8 0 0 - 6 0 1 - 2 1 4 2 0 . 
Cena posameznega izvoda 3 di-
narje, mesečna naročnina 10 
dinarjev, letna 120 dinarjev (za 
inozemstvo 250 dinarjev) - Gra-
fična priprava CZP „ Dolenjski 
list" Novo mesto, Tisk CTP 
„Pravica - Dnevnik" - Tiskarna 
Ljudske pravice Ljubljana. 

Za „Naš čas' se po mnenju 
pristojnega organa, številka 
4 2 1 - 1 / 7 2 od 8. februarja 1974, 
ne plačuje temeljnega davka od 
prometa proizvodov. 

Nenaročenih rokopisov in 
fotografij ne vračamo. 

ferenc OOS beseda dostikrat 
nanese na sindikalne skupine in 
njihovo delovanje. 

Kaj je sindikalna, skupina? 
Sindikalno skupino sestavlja do-
ločeno število članov osnovne 
organizacije sindikata, ki delajo 
skupaj ali v neposredni bližini. 
Sindikalna skupina izvoli pover-
jenika, ki je obenem delegat v 
izvršnem odboru osnovne orga-
nizacije sindikata in zastopa 
stališče svoje sindikalne skupi-
ne. Sindikalna skupin a obrav-
nava zlasti zadeve, ki so po-
membne za člane skupine, daje 
svojemu delegatu (poverjeniku) 
usmeritev za njegovo delegatsko 
delovanje, daje predloge in po-
bude izvršnemu odboru in dru-
gim organom osnovne organiza-
cije sindikata, ki naj bi pripo-
mogli k uresničevanju interesov 
delavcev. 

, V vsakodnevni praksi dobiva-_ 
jo sindikalne skupine vse večji 
pomen. Vse pomembnejše akci-
je gredo preko sindikalnih sku-
pin, saj to je tudi oblika nepo-
srednega delovanja, v katero je 
vključena večina članstva v po-
samezni sindikalni organizaciji. 
Še vedno pa ne moremo trditi, 
da je tako v vseh sindikalnih 
skupinah in v vseh sredinah sin-
dikalnega delovanja. Še vedno 
imamo samo „formalne" sind-
ikalne skupine, v katerih ni pra-
vega življenja in akcij. Z zado-
voljstvom pa lahko ugotavlja-
mo, daje teh sindikalnih skupin 
vedno manj. Nekatere skupine 
so še vedno številčno prevelike, 
kar je tudi eden izmed vzrokov 
za njihovo slabše delovanje. 

V preteklem letu je občinski 
sindikalni svet Velenje posvetil 
precej pozornosti izobraževanju 
sindikalnih poverjenikov. Semi-
narji, ki so bili organizirani za 
sindikalne poverjenike in člane 
izvršnih odborov, so pripomogli 

k temu, da se je aktivnost kot 
tudi kvaliteta dela sindikalnih 
skupin izboljšala. 

Tudi v letošnjem letu so za 
sindikalne poverjenike predv-
ideni seminarji in druge izobra-
ževalne oblike, s katerimi želi-
mo poverjenike še bolj usposo-
biti za vse bolj zahtevno sindi-
kalno delovanje v sindikalnih 
skupinah in osnovnih organiza-
cijah sindikata. 

J. KANDOLF 

Priznanje Teji Podgoršek 
- \ • / / 

Predmetna učiteljica telesne vzgoje iz Šoštanja prejela 
med prvimi priznanje mentorjem šolskih športnih društev 

Pred dnevi je republiški 
športni center šolskih društev 
podelil priznanje mentorjem 
SŠD. 

Med štirinajstimi dobitniki 
priznanj, ki so jih letos prvič 
podelili je tudi predmetna uči-
teljica telesne vzgoje Teja Pod-
goršek. 

Podgorškova je že vrsto let 
mentorica ŠŠD na osnovni šoli 

Teja Podgoršek 

Biba Roeck v Šoštanju. S pri-
hodom na šolo pred 13. leti se 
je takoj vključila v pošolsko 
športno dejavnost in usp&šno 
nadaljevala začeto delo sedanje-
ga ravnatelja Matjaža Natka. Z 
ustanovitvijo ŠŠD na šoli so se v 
društvu vključili vsi učenci in 
učitelji, ki aktivno delujejo pri 
vodenju in strokovnem usmerja-
nju 365 učencev, ki so vključe-
ni v osmih športnih sekcijah. 

S svojim pedagoško športnim 
znanjem je nagrajenka veliko 
prispevala k uspehom, ki so jih 
dosegli učenci oziroma osnovna 
šola Biba Roeck od občinskih 
prvenstev do zveznih tekmo-
vanj. 

R . Ž . 

Ste že 
o 

naročeni 
na tednik 
Naš čas? 

Zlato se je bleščalo le kratek čas 
V velenjsko Namo je ob koncu novembra vlomil Mijo Bogdan iz Družmirja, in odnesel za 
okrog 340.000 dinarjev zlatih predmetov in denarja - S sodelovanjem odkrit doslej 

največji vlom na območju uprave javne varnosti Celje 

Z velikim olajšanjenl so v ve-
lenjski Nami pričakali novo 

. leto. Celjskim kriminalistom je 
ob uspešnem sodelovanju delav-
cev SUP iz jvetozareva in po-
staje milice Velenje uspelo izsle-
diti neznanca Mija Bogdana, 22, 
iz Družmirja, kije v času od 20. 
do 22. novembra lani odnesel iz 
Name večjo količino zlatih 
predmetov in denarja; vsega 
skupaj v vrednosti približno 
340.000 dinaijev. Tako se je 
Mijo Bogdan, ki je osumljen 
kaznivega dejanja grabeža, za-
služeno znašel v celjskih zapo-
ffli; družbo pa mu delata Bariša 
Bilobrk, 37, nazadnje stanujoč 
v Šoštanju in Milan Kukič, 25, 
iz Lokovice, zaradi prikrivanja. 
Vsi trije so brez zaposlitve. 

Kot so povedali na novinar-
ski konferenci na upravi javne 
varnosti v Celju, so takoj po do-
slej največjem vlomu na njiho-
vem območju obvestili o tem 
vse republiške sekretariate ter 
jim poslali kataloge z označbo 
ukradenih zlatih predmetov iz 

Name v Velenju. Iz SUP Sveto-
zareva so 21. decembra prejeli 
sporočilo, da je patrulja pro-
metne milice tega dne okrog 
ene ponoči prijela na avtomo-
bilski cesti v bližini Svetozareva 
Barišo Bilobrka, ki je imel v 
polivinilasti vrečki poleg jogur-
ta in sendviča večjo količino 
zlatega nakita. 

Bilobrk je priznal celjskim 
kriminalistom, ki so še isti dan 
odpotovali v Svetozarevo, da so 
zlati predmeti iz ljubljanske 
Name v Velenju. Dobil pa jih je 
od Milana Kukiča iz Lokovice 
pri Šoštanju. Takoj po vrnitvi iz 
Svetozareva so Kukiča aretirali. 
Po daljšem oklevanju je priznal, 
da je izročil zlatnino Bilobrku 
in da jo je dobil od znanca. Ta 
znanec pa je bil Mijo Bogdan iz 
Družmirja. 

Bogdan, Bilobrk in Kukič so 
stari znanci policije in so bili že 
večkrat v kazenskem postopku. 

S tem ko $o prijeli še Mija 
Bogdana, je bil pojasnjen doslej-
največji vlom na območju upra-

ve javne varnosti Celje. Mijo 
Bogdan je priznal, da se je v so-
boto, 20. novembra skril v pro-
storih Name v Velenju in poča-
kal, da so iz Name odšli najprej 
prodajalci, nato p a t e snažilke. 

Sprva je vlomil v več pisalnih 
miz, v mizarski delavnici je na-
šel orodje in z izvijačem vlomil 
v spodnji del velike železne bla-
gajne. Tam je dobil ključe, med 
njimi tudi od spodnje blagajne v 
oddelku zlatnine. Teh ključev 
mu ni bilo težko odkriti, saj so 
bili v pismu, na katerem je pi-
salo: ,,Ključi od blagajne zla-
ta." Mijo Bogdan je nato pobral 
iz blagajne vse. zlate predmete 
in jih dal v polivinilasto vrečko, 
ki jo je dobil v trgovini. S ple-

_ nom pa še ni bil zadovoljen. 
Odšel je še v kreditni oddelek, 
kjer je našel dve ročni blagajni, 
ju nasilno odprl in vzel 3000 
avstrijskih šilingov, 500 nem-
ških mark in 3622,30 dinaijev. 

Kot kaže se Miju Bogdanu 
sploh ni mudilo iz Name, saj,jo 

je zapustil šele naslednji dan — 
v nedeljo pozno popoldne. Sko-
zi,okno mizarske delavnice je 
splezal na ploščad, od tam pa se 

-je po drogu svetilke pred trgovi-
no spustil na tla. Zlato je zako-
pal v-gozdu. Mijo Bogdan je 
nato poiskal Milana Kukiča, da 
bi prodal ukradene predmete. 
Ža uslugo bi dobil polovico de-
narja, ki bi ga dobil za zlatnino. 
Tudi Kukiču ni dišala vloga 
prodajalca. Dogovoril se je z 
Barišem Bilobrkom, naj spravi 
zlato v denar. Za opravljeno 
delo bi Bilobrk dobil 30 odstot-

k o v od prodane vrednosti. Bilo-
brk se je odpravil v Makedonijo 
in računal, da bo s pomočjo 
sorodnikov spravil zlato v pro-
met. Vozil se je z avtobusom in 
vlakom. Pred Nišom seje ustra-
šil policije, zato je ukradeno 
blago zakopal in se vrnil v Vele-
nje. Ko se je sestal s Kukičem, 
je ta zahteval, naj se vrne v Niš 
in prinese zlato, ker mu ni za-
upal. Bilobrk seje znova odpra-
vil na pot. V Svetozarevu je 
najel taksi in se odpeljal v bliži-
no kraja, kjer je zakopal vrečko 
z ukradenim blagom. Ko se je 
okrog ene po polnoči vračal po 
avtQ, gaje na avtomobilski cesti 
ustavila- patrulja iz Svetozareva 
in klopčič o ropu se je začel 
odvijati. 

S. V. 

Na podlagi 162. člena zakona o davkih občanov (Uradni list 
SRS, št. 21-224/74, 39-468/74 , 5 - 1 8 0 / 7 6 in 
10—381/76) izdaja davčna uprava skupščine občine VE-
LENJE 

POZIV 
k vložitvi napovedi za odmero davkov občanov 

za leto 1976 za zavezance, katerim se odmerjajo davki po 
preteku leta in za leto 1977 za zavezance, katerim se odmer-
jajo davki vnaprej za tekoče leto. Napoved je treba vložiti do 
vključno 31. januarja 1977. 

Napoved za odmero davkov morajo vložiti: 
Za leto 1976 

1. Zavezanci davka od osebnega dohodka iz samostojnega 
opravljanja obrtnih in drugih gospodarskih dejavnosti, ka-
terim se davek odmerja po dejanskem odhodku, o dohod-
kih doseženih v letu 1976; 

2. Zavezanci davka od osebnega dohodka iz samostojnega 
opravljanja intelektualnih storitev, katerim se davek od-
merja po dejanskem dohodku, o dohodkih doseženih v 
letu 1976; _ 

3. Zavezanci davka od osebnega dohodka iz avtorskih pravic, 
patentov in tehničnih izboljšav, katerim se davek odmerja 
po dejanskem dohodku, o dohodkih doseženih v letu 
1976; 

4. Zavezanci davka na dohodke od premoženja in premo-
ženjskih pravic o dohodkih doseženih v letu 1976. Pod 
navedeno obliko davka spadajo tudi dohodki, doseženi z 
oddajanjem stanovanjskih ali poslovnih prostorov oziroma 
zgradb v najem ter dohodki od podnajemnin, dohodki od 
oddajanja opremljenih sob pa le,, če doseženi dohodek 
presega 3.000,00 dinarjev; 

5. Zavezanci davka od premoženja — na posest gozdnega 
zemljišča za leto 1976. Napoved morajo vložiti občani, ki 
se po določbah zakona o kmetijskih zemljiščih (Uradni 
list SRS, št. 26/73 in 24/75) ne štejejo za kmeta, če 
posedujejo več kot 0,5 ha gozdnega zemljišča in če njihov 
dohodek v letu 1976 presega 20.000,00 dinarjev oziroma 
skupni dohodki vseh družinskih članov presegajo 
10.000,00 dinarjev letno na družinskega člana; 

6. Zavezanci davka iz skupnega dohodka občanov o dohod-
kih, prejetih v letu 1976. Napoved morajo vložiti občani, 
katerih skupen čisti dohodek v letu 1976 presega 
70.000,00 dinarjev; 

7. Zavezanci posebnega prispevka po 23. členu zakona o po-
kojninskem in invalidskem zavarovanju za leto 1976, če 
so njihovi dohodki iz naslova pokojnine skupno z dohodki 
iz delovnega razmerja, samostojne dejavnosti ali dela na 
podlagi pogodbe o delu v letu 1976 presegli 84.504,00 
dinarjev in pod pogojem, da so v skupnem dohodku ostali 
dohodki brez pokojnine, udeleženi z več kot 12.675,60 
dinarja. 

Napoved vložijo: 
— zavezanci iz 1. točke, ki imajo poslovni prostor pri davčni 

upravi občine, na katere območju je poslovni prostor; 
ostali zavezanci, ki nimajo poslovnega prostora, pa pri 
davčni upravi občine v kateri imajo stalno prebivališče, če 
pa zavezanec nima stalnega prebivališča na območju obči-
ne na katerem ga imajo njegovi družinski člani, pa pri 
davčni upravi občine, na katere območju imajo stalno 
prebivališče njegovi družinski člani; 

— zavezanci iz 2. in 3. točke pri davčnhupravi občine v 
kateri imajo stalno prebivališče, če pa zavezanec nima 
stalnega prebivališča na območju občine na katerem ga 
imajo njegovi družinski člani, pa pri davčni upravi občine, 
na katere območju imajo stalno prebivališče njegovi dru-
žinski člani; 

— zavezanci iz 4. točke, če gre za dohodke od nepremičnin 
pri davčni upravi občine, na katere območju .nepremič-
nina leži, če gre za dohodke od nepremičnin pri davčni 
upravi občine, na katere območju nepremičnina leži, če 
gre za dohodke od premičnin, pa pri davčni upravi 
občjne, v kateri imajo stalno prebivališče; 

— zavezanci iz 5. točke pri davčni upravi občine, na katere 
območju leži gozdno zemljišče; 

— zavezanci iz 6. in 7. točke pri davčni upravi občine, na 
katere območju so imeli v letu 1976 najdalj stalno 
prebivališče. 

Za leto 1977 
1. Zavezanci davka od osebnega dohodka iz samostojnega 

opravljanja obrtnih in drugih gospodarskih dejavnosti, ka-
terim se odmerja davek v pavšalnem letnem znesku za leto 
1977; 

2. Zavezanci davka od osebnega dohodka iz samostojnega 
opravljanja intelektualnih storitev, katerim se odmerja 
davek v pavšalnem letnem znesku za leto 1977. 

Napoved vložijo: 
— zavezanci iz 1. točke, ki imajo poslovni prostor pri davčni 

upravi občine, na katere območju je poslovni prostor; 
ostali zavezanci, ki nimajo poslovnega prostora, pa pri 
davčni upravi občine v kateri imajo stalno prebivališče, če 
pa zavezanec nima stalnega prebivališča na območju 
občine na katerem ga imajo njegovi družinski člani, pa pri 
davčni upravi občine, na katere območju imajo stalno 
prebivališče njegovi družinski člani 

— zavezanci iz 2. točke pri davčni upravi občine v kateri 
imajo stalno prebivališče, če pa zavezanec nima stalnega 
prebivališča na območju občine na katerem ga imajo nje-
govi družinski člani, pa pri davčni upravi občine, na 
katere območju imajo stalno prebivališče njegovi dru-
žinski člani. 

Napoved za odmero davkov je treba vložiti na predpisanem 
obrazcu, ki se dobi pri davčni upravi občine. 
Pozivamo zavezance, da napovedi vložijo v roku, določenem 
v tem pozivu, ker bo za nepravočasno vložitev napovedi 
odmerjeni davek povečan za 10 odstotkov oziroma najmanj 
100 dinarjev, zavezancem, ki ne vložijo napovedi pa za 20 
odstotkov oziroma najmanj 200 dinarjev. 

SKUPŠČINA OBČINE 
DAVČNA UPRAVA 


